

GDK-sektionen protokoll för Grafisk design och kommunikation

## Styrelsemöte 2017-08-07 kl: 09:15 – 12:35

### Närvarande

Alice Nguyen, Elin Strandberg, Fanny Sundin, Fredrik Forsberg, Klara Grundström, Na-Na Bergsten.

### Mötets öppnande

### Val av mötesordförande

Till mötesordförande väljs Alice Nguyen.

### Val av mötessekreterare

Till mötessekreterare väljs Klara Grundström.

### Val av justerare

Till justerare väljs Fanny Sundin.

### Godkännande av dagordning

Dagordning godkänns utan justeringar.

### Föregående protokoll

Föregående möte diskuteras.

### Tryckbar informerar

Under Nolle-p kommer Tryckbar att hålla i; sektionskampen, sektionsmys- 3 stationer + sittningslektion, slagphältet.

Tryckbar vill vara med så mycket som möjligt under nolle-p och kommer att försöka synas så mycket om det går.

### Nolle-p planering

Styrelsen beslutar ha ovve och styrelsetröjan vid samtliga uppdrag under Nolle-p. Mingelevent till frukosten diskuteras, beslut om "lärakännabingo" tas. Detta går vi igeom mer noggrant vid nästa möte.

### Frukost

Styrelsen är på plats till frukosten senast 07:00 - MT har ansvar för frukostmackor. Idéer till övriga aktiviteter under frukosten välkomnas t o m söndag 13/8.

Under frukosten tänker vi placera sociala-medier lappar på borden för att få så många som möjligt att besöka våra kanaler. Nästa möte kommer vi att hitta på en #.

## **Sektionsmys**

17:00 börjar sektionensmys, salar är bokade från 15:00, hela våning 4 i Täppan.  
Styrelsen ansvarar för; ovvestation + fika + märken, förklara en film, sittningstation, musikquiz

Tryckbar lånar ut sina ovvar till oss för storleksprovning.

Legionen kommer att gyckla någon gång under kvällen och Kindergårdens mystery-box öppnas av en nollan.

*Pictionäry, lappleken, med andra ord* – kommer att finnas på plats men styrs upp av andra.

Na-Na återkommer med ytterligare uppdrag för styrelsen att genomföra/styra över.

## **Jättemys**

Då detta endast inkluderar vår sektion så kommer jättemyset att ha ett tydligt GDK-tema. Om möjligt så presenterar vi Kindergården med en film.

Kvällen kommer att innehålla; GDK-ex kataloger osv. fråge-stund, rekrytera event-laget osv. Introduktion till matlåde-tävlingen.

## **Övrigt**

Sofia har styrelsens snapchat under nolle-p – om någon mer vill så meddela detta under nästa möte.

Vi behöver komma på en specifik hashtag som INTE kan misstas.

Vi behöver styra upp ett gemensamt gyckel med MT-styrelsen.

## **Julaphton**

Vi behöver;

- Fixa pynt (finns ljusslingor), alla kan skriva i slack vad de har hemma.
  - Spela in en film - mysteriet på kåkenholm. Se slack för mer info.
  - Ordna så att nollan kan prova ovvar - ta de i förrådet (xs från tryckbar)
- Under kvällen kommer nollan att redovisa nolle-uppdrag.

## **Tider och uppdrag**

frukost - Alice, Fredrik, Elin, Fanny, Na-Na kommer vid 07:00

Vi pratar på nästa möte om vem som gör lära-kännabingo?  
ta med visitkortet - Fredrik

sektionensmys - Na-Na, Alice och tryckbar är där från 15:00

känner man att man har mycket att förbereda är man där 15:00, annars är senaste tiden 16:30.

ovve - Fredrik, Klara, Sofie, Klara och Elin fixar fina lådor att ha som fråge-box

förklara en film - Linnea & Teresia (Fredrik är med och förbereder)

sittning - Elin och tryckbar

musikquiz - Fanny, Sofia & Alice

jättemys - börjar 17:00, vi är på plats 1h innan (alla som kan)  
Ex-kataloger finns i maccis (Klara har koll)  
matlåde-tävling (alla får fundera ut en idé till nästa möte)

julaphton - finns dokument i driven där vi fyller i vilket pynt man kan ta med  
styrelsen är på plats 17:00 för pynt osv

### **Försäljningsschema för Nolle-P**

Schema finns i Nolle-p mappen på driven. Fyll i de tider du kan.

### **Klara informerar**

Tröjor kommer på fredag 11/8 - vi provar när vi ska måla backen.  
De kommer att kosta 87kr/person.

Gruppkontrakt finns på driven och ska läsas igenom av alla. Om någonting behöver  
ändras eller är oklart så ta upp detta under något av våra möten.

Stressbollar med GDK-logotyp kommer att levereras under hösten från allbranded.se,  
de är i huvudsak till för marknadsföring. <sup>kolla</sup>  
130 st har vi kommit överens om. De finns att ~~koka~~ på här;  
<https://www.allbranded.se/Kontorsmaterial/Stressboll-rund.html>

### **Ekonomi**

Vi kommer att genomföra en äskning <sup>hos</sup> ~~hos~~ nämnden senare i höst.  
Fredrik kollar upp swish/betalningsfunktion vid försäljning till nästa möte.  
Priser för våra prylar;

- sektionmärke 30kr
- cringermärke 20kr
- tygpåse 60kr
- kapsylöppnare 10kr (Nytt, lägre pris!)
- Paketpris för tygpåse, sektionmärke och kapsylöppnare 90kr

### **Sektionsmöte i höst**

Teresia ska få listan med personer som var intresserade för hennes post inför val av  
utskott. En person ur utskottet får vara vice-näringslivsansvarig i styrelsen då Teresia  
är bortrest. Alice kollar med valberedningen vilka som var intresserade av  
näringslivs-posten.

Vår revisor i år är delvis partisk då hon var med och genomförde EX17. Detta måste  
godkännas av sektionen under hösten, vilket innebär att vi måste styra upp ett  
sektionsmöte ganska snabbt.

### **Hemsidan**

Vi kommer att;  
- ta bort portfolio-delen på hemsidan.

- ge mer plats till spons, ge dem färg + backlink till webbplats/facebook, även kort info om vad företaget gör och bidrar med till oss
- ta ny bild vid fint väder (efter nolle-p) - gruppfotot ser lite dystert ut

#### Övriga frågor:

Fredrik undrar - när byter vi profilbild på fb? – vi kommer överens om att det är valbart, men om man vill göra det så ska det fixas innan nolle-p.

Vi skriver en kort presentation + bild på facebooksidan om varje post där vi svarar på frågor som Sofia hittat på. Frågorna ska vara besvarade på fredag 11/8.

Informationstext om posten kan hämtas på hemsidan.

Förslag på förändring av ordningen på posterna på hemsidan (sekreteraren skall vara efter kassören).

Förslag på gyckel-film till jättemyset

(<https://www.youtube.com/watch?v=8u6KfYRx9yI>)

#### Till nästa möte:

Klara - boka maccis till 24/8

- kolla upp möjligheter kring reflexer
- skriv ett inlägg på "alla vi på GDK" om alumni-bloggare/bloggare

Sofia - fixa profil till matlåde-tävling (prata med Klara)

- ska hitta på frågor att besvara till presentationerna på facebook, de ska hinna besvaras till 11/8


Alice - kolla upp färg till backmålning

Alla - skriv upp er på lunchförsäljning


- kollar i driven på checklista mm.

#### Nästa möte:

14/8 klockan 15:15



Ordförande Alice Nguyen



Sekreterare Klara Grundström



Justeringsperson Fanny Sundin